

Bobby & Michele Law 劉文超和楊美嫦夫婦及一女一男

劉文超 (Bobby) 和楊美嫦 (Michele) 夫婦回應神的呼召，從美國到臺灣從事福音工作多年。1996 年起成為「國際差傳協會」SEND 的全職宣教士。2016 從 SEND 轉到 SIM 差會，與異象相同的教會一起配搭。SIM 國際主任在 2019 年一月批准台灣可成為宣教試用工場。目前 SIM 台灣不但差派台灣宣教士做跨文化的宣教並且也接收宣教士來台宣教。Bobby 被指派為台灣區試用工場的主任。

目前事工的方向：(1) 繼續協助台中活水浸信會在田尾的植堂事工，田尾在台中以南大約 35 英里。事工主要的對象是田尾國中生及「育田社區關懷中心」附近的鄉民。(2) 管理台灣試用工場：招募，協助，安置，關顧宣教士來台宣教 (3) 陪伴有心參與跨文化宣教的弟兄姊妹和協助台灣教會差派宣教士參與跨文化宣教。(4) 與各差會，聯合差傳促進會 (UMOT) 合辦跨文化宣教研討會 (如向印度教徒傳福音) 及跨文化宣教營，工作坊，推動跨文化宣教。

所屬差會：SIM, USA

In 1996, Bobby & Michele answered God's call to leave their home in US to serve in Taiwan with SEND International. In November 2016, God led them to continue their ministry in Taiwan with SIM. Since January 2019, the SIM International Director has approved Taiwan as an "exploratory" receiving field. This means SIM Taiwan will begin receiving missionaries called to serve in Taiwan, in addition to sending Taiwanese Christians into cross-cultural missions. Bobby has been appointed as the team leader of the "receiving team."

Our current ministry work is to:

- continue to partner with Living Water Baptist Church in Taichung to plant church in Tianwei which is about 35 miles from Taichung. We are reaching out to middle school students in Tianwei Junior High school and neighbors around Yutien Community Caring Center.
- provide leadership, assistance and member care to missionaries under our care, and interact with inquirers who are interested to serve in Taiwan.
- mobilize, follow up and encourage Taiwanese Christians who are interested in cross-cultural missions and assist Taiwan churches in sending missionaries into cross-cultural ministries.
- network with other mission agencies and United Mission of Taiwan (UMOT) to jointly promote and organize cross-cultural seminar and workshops, e.g. Hindu Outreach Seminar.